
Arutati:

● Noored otsustavad MTB-lt üle minna MNT v lõpetavad üldse ära
○ siseriigilised- või eesti ümbruses laagrid suvel
○ klubideülesed laagrid (et sama tasemega sõitjad saaksid koos treenida)
○ pakkuda noortele võimalikult palju võistlusi ja laagreid Eestist väljas , et

säiliks huvi alaga tegeleda.

● Kes hakkab vedama seda komisjoni; kes esindab treenerite nõukogus komisjoni?
Andrus Konga ja Rando Marten Evendi tegelevad komisjoni vedamisega.
Kes esindab treenerite nõukogus , see jäi lahtiseks.

● Noorte Olümpia valimiskriteeriumid
○ kriteeriumid, kes saavad peale (raja järgi otsustada)
○ kes ja mis ajaks otsustab?

● Kes saavad koondisesse, kes seda otsustab?
Jäi kõlama mõte, et komisjon otsustab eelnevate võistluste põhjal vaadates suuremat
pilti , katsevõistlust kui sellist ei ole.

● Infoedastamine klubidele, kuidas seda parandada ja kui suurele ringkonnale seda
jagada (hetkel suur probleem)?

○ Saadame info klubidele võistlusreiside ja laagrite kohta
○ Osa infot , mis mõeldud laiemale üldsusele võiks jagada läbi EJL-i.

● Välislaagrid ja võistlusreisid mida ei rahasta EJL ja millese korraldamine on klubide
teha , kes otsustab kes kaasa tulevad.
Korraldaja otsustab kes kaasa võetakse , aga annab info ka komisjonile ja kui on vabu
kohti , siis püüab seda teha võimalikult klubide üleselt.

● Suhlemisgrupi loomine Whatsapp (Rando Marten teeb)
Tehtud.

● Idee, et komisjon korraldaks lastevanematele seminari

● Tiitlivõistlused:
○ Kes vastutab Olümpiapäevade eest (Kaido Juurik?); Kes EM võistluse eest?

(Majutuste ja asjadega tegelemine); Põhjamaade meistrivõistlused (hetkel ei
tea kuupäevi)?

● Võistluste korraldamine, kuidas noortel tehniliselt arendada, aga mitte elemente
hulluks ajada.

● Kas M14 teha EMV XCC-s ja XCE-s?
○ Võibolla 2024 aastal teemasse võtta, noortele. (MJ, MU, ME?)


